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Protokół nr X (10) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 22 listopada 2024 r. 

 

w godz.1300-1422 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

1. Władysław Biłas 

2. Andrzej Ciołek 

3. Paweł Artur Czyż 

4. Jarosław Wiktor Dzienis 

5. Krzysztof Tomasz Kazaniecki 

6. Anna Anetta Kozioł 

7. Małgorzata Marianna Kuliś 

8. Piotr Mościński 

9. Piotr Rant 

10. Grażyna Barbara Senda 

11. Anna Staroszczuk-Luto 

12. Jarosław Walc 

13. Marzanna Marianna Wardziejewska 

14. Stanisław Wójtowicz 

15. Anna Zyborowicz 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował wszystkich uczestników sesji 

Rady Powiatu w Gołdapi, iż obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Przebywając na sali konferencyjnej podczas obrad, zgadzają  

się Państwo na publikację swojego wizerunku i głosu. Transmisja na żywo z obrad dostępna 

jest w sieci internetowej na portalu eSesja. 

 

Przywitał przybyłych na Sesję Radnych Rady Powiatu oraz przybyłych na sesję gości, sekretarz 

powiatu Annę Makowską, skarbnika powiatu Bożenę Radzewicz wraz z kadrą kierowniczą 

powiatu, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, kierowników służb, inspekcji                

i straży oraz mieszkańców Powiatu Gołdapskiego i otworzył obrady X (10) Sesji Rady Powiatu 

/lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/. 
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Ad. 2 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił proponowany porządek obrad  

/porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są jakieś uwagi do porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do kolejnego punktu.  

 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował, iż protokoły z VIII (8) i IX (9) 

Sesji Rady Powiatu zostały wyłożone do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają uzupełnienia bądź sprostowania do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do przegłosowania protokołów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z VIII (8) i IX (9) Sesji Rady Powiatu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Paweł Artur Czyż, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof 

Tomasz Kazaniecki, Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr 

Rant, Grażyna Barbara Senda, Anna Staroszczuk-Luto, Jarosław Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił informację Rady z prac Rady                        

w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował, że miał stały kontakt                                  

z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami Starostwa, a przede 

wszystkim Zarządem Powiatu oraz między innymi: 

-zajmował się sprawami bieżących Rady Powiatu,  

-pracował nad porządkiem obrad  dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

-pełnił dyżur oraz była w stałym koncie z Biurem Rady. 

-11 listopada 2024 r. wspólnie z Wicestarostą oraz Przewodniczącym Rady Powiatu                                 

w  obchodach 106. rocznicy Odzyskania Niepodległości; 

-12 listopada 2024 r. w spotkaniu z Wiceministrem Obrony Narodowej Panem Cezary 

Tomczykiem z lokalnymi samorządowcami 

 

Ad.5 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił informację z działalności Zarządu Powiatu  

w zakresie międzysesyjnym oraz informację z wykonania uchwał Rady Powiatu /informacja  

w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że: 

1.Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) dokonania przydziału obligacji zwykłych na okaziciela serii A24, B24; 

b) rozpatrzenia petycji mieszkańców w sprawie podjęcia działań mających na celu remont 

ulicy Jaćwieskiej na odcinku od ulicy Tatyzy do ulicy Ogrodowej; 

c) rozpatrzenia petycji mieszkańców w sprawie przebudowy drogi powiatowej na odcinku 

Marlinowo- Zawiszyn; 

d) wyrażenia zgody na temat remontu łazienek w domu dla dzieci i młodzieży 'Tacy sami'                 

w Gołdapi przy ulicy Wojska Polskiego 16; 

e) przyjęcia kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu powiatu gołdapskiego za trzeci 

kwartał 2024 roku; 

f) zmian budżetu powiatu na rok 2024, dwie uchwały; 

g) powołanie komisji konkursowej w związku z ogłoszonym otwartym konkursem ofert na 

realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej oraz świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu 

gołdapskiego w 2025 roku; 

h) projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2040 i projektu budżetu powiatu 

gołdapskiego na 2025 rok. 
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2. Zarząd Powiatu rozpatrzył: 

✓ wniosek w sprawie zatwierdzenia preliminarza kosztów działalności warsztatu 

terapii zajęciowej w Gołdapi na 2025 rok;  

✓ wniosek w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie prac zmierzających do sprzedaży 

w drodze bezprzetargowej części nieruchomości wydzielonej z działki oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 378 o powierzchni 0,2078 h położonej w obrębie 1, miasto 

Gołdap, która wchodzi w skład drogi powiatowej nr 4830N; 

✓ wniosek w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie prac zmierzających do sprzedaży 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 214/2 o powierzchni 0,0035 h położonej w obrębie 

Zawady, gmina Banie Mazurskie, która wchodzi w skład drogi powiatowej                           

nr 1772N; 

✓ wniosek w sprawie dokonania zmian w preliminarzu kosztów działalności 

warsztatów terapii zajęciowej w Gołdapi na rok 2024 w części nieobjętej 

dofinansowaniem PFRON. 

3. Zarząd Powiatu przedstawił wstępne dane projektu budżetu na 2025 rok. 

4. Zarząd Powiatu zapoznał się z: 

✓ informacją o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontach na drogach 

powiatowych w roku 2024 oraz informacji dotyczących przygotowaniem do 

sezonu zimowego; 

✓  informacją o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2024 na 

obiektach będących w zasobie powiatu gołdapskiego; 

✓ informacją o pozyskanych środkach zewnętrznych oraz ich wykorzystywaniu                  

w porównaniu do roku poprzedniego. 

5. Zarząd Powiatu opracował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

✓ ustalenia wysokości opłaty za usunięcie i przechowanie statku lub innego obiektu 

pływającego na 2025 rok; 

✓ ustalenia na rok 2025 wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie 

na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu; 

✓ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2024-2039; 

✓ zmian budżetu powiatu na rok 2024; 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że w dniu 25 października 2024 roku Rada 

Powiatu w Gołdapi podjęła pięć uchwał, których projekty opracowały: Sekretarz Powiatu 
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jeden projekt uchwały, Główny Specjalista ds. Edukacji jeden projekt uchwały, Wydział 

Finansowy dwa projekty uchwał, Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi jeden projekt 

uchwały. Powyższe uchwały zostały przekazane Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

oraz Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu w celu poddania kontroli, zgodności z prawem 

oraz publikacji. Uchwały zostały zrealizowane zgodnie z ich treścią. Szczegółowa informacja 

dostępna jest w Biurze Rady i Zarządu Powiatu. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że uczestniczył w następujących 

przedsięwzięciach: 

1. 28 października 2024 r. w konferencji plenarnej środowisk senioralnych powiatu 

gołdapskiego podczas której przeprowadzono wybory na kandydata do Społecznej 

Rady Seniorów Województwa Warmińsko-Mazurskiego z terenu powiatu 

gołdapskiego. Kandydatką środowisk seniorów powiatu gołdapskiego wybrana została 

Marzanna Marianna Wardziejewska. 

2. 29 października 2024 r.  w sesji Rady Miejskiej w Gołdapi;  

3. 30 października 2024 r. w lekcji pierwszej pomocy w Szkole Podstawowej nr 1 im. 

Mikołaja Kopernika w Gołdapi;  

4. 6 listopada 2024 r. w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Ego Kraina 

Bociana; 

5. 7 listopada 2024 r. Wicestarosta wzięła udział w naradzie techniczno-gospodarczej 

projektu planu urządzenia lasu Nadleśnictwa Gołdap na lata 2025-2034; 

6. 8 listopada 2024 r. Wicestarosta wzięła udział w przedstawieniu z okazji Dnia 

Niepodległości w Przedszkolu Samorządowym nr 1 w Gołdapi; 

7. 11 listopada 2024 r. wspólnie z Wicestarostą oraz Przewodniczącym Rady Powiatu w  

obchodach 106. rocznicy Odzyskania Niepodległości oraz w sztafecie;  

8. 12 listopada 2024 r. w spotkaniu z Wiceministrem Obrony Narodowej Panem Cezarym 

Tomczykiem z lokalnymi samorządowcami; 

9. 13-14 listopada 2024 r. w szkoleniu starostów województwa warmińsko-mazurskiego;  

10. 14 listopada 2024 r. w spotkaniu z okazji Dnia Pracownika Socjalnego  

w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi;  

11. 15 listopada 2024 r. w rozstrzygnięciu szkolnego konkurs pn.: „Mistrz tabliczki 

mnożenia” w Szkole Podstawowej nr 2 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gołdapi; 

12. 17 listopada 2024 r. Wicestarosta wzięła udział w  wystawie plenerowej „Zaczęło się 

4 czerwca” zorganizowanej przez GSH Archeo; 

13. 18 listopada 2024 r. Wicestarosta wzięła udział w Europejskim Dniu Zdrowego  
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Jedzenia i Gotowania w Szkole Podstawowej nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdap; 

14. 20.11 2024 r. w spotkaniu w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa  

w czytaniu bajki w  Szkole Podstawowej nr1 im. Mikołaja Kopernika w Gołdapi oraz  

w ćwiczeniach taktycznych 16 Dywizji Zmechanizowanej prowadzonych pod 

kryptonimem TUMAK-24. w Orzyszu;  Wicestarosta w tym dniu wzięła udział  

rozstrzygnięciu Powiatowego Konkursu Recytatorskiego "Moje, Twoje, Nasze", który 

skierowany był do uczniów szkół podstawowych i średnich z terenu powiatu 

gołdapskiego oraz w spotkaniu z uczniami Zespołu Placówek Edukacyjno-

Wychowawczych w Gołdapi. W ramach spotkania omówiono ważne zagadnienia 

dotyczące zagrożeń oraz zarządzania kryzysowego w naszym powiecie. 

 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński 

poinformował, że Komisja obradowała w dniu 19 listopada tego roku wniosków nie 

wypracowała. Następnie w dalszej części posiedzenia komisja zapoznała się z takimi 

informacjami jak informacja o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontach na 

drogach powiatowych w roku 2024 oraz informacje dotyczące przygotowania Zarządu Dróg 

Powiatowych do sezonu zimowego. Następna informacja, z którą komisja zapoznała się                        

i przyjęła to informacja o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2024 na 

obiektach będących w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach 

zewnętrznych i ich wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego. W dalszej części 

posiedzenia komisja pochylała się nad szeregiem projektów uchwał Rady Powiatu: w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego na rok 2025, projekt uchwały komisja przyjęła 13 głosami za, przy 2 osobach 

nieobecnych. Następnie projekt uchwały w zakresie ustalenia na rok 2025 wysokości opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. Projekt uchwały komisja przyjęła 12 

głosami za, przy 1 wstrzymującym się i przy 2 osobach nieobecnych. Następny projekt 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 

2024-2039. Projekt uchwały komisja przyjęła 11 głosami za, przy 1 wstrzymującym się i 3 

osobach nieobecnych. Następny projekt, w zakresie zmian budżetu powiatu w roku 2024. 

Projekt komisja przyjęła 11 głosami za, przy 1 wstrzymującym się i 3 osobach nieobecnych. 

Następnie podczas komisji odbyła się dość intensywna praca, dyskusja w zakresie nad 
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budżetem Powiatu Gołdapskiego na rok 2025 wraz z wypracowaniem opinii komisji, komisja 

pozytywnie zaopiniowała budżet Powiatu Gołdapskiego Komisja przyjęła uchwały 

budżetowej na rok 2025 11 głosami za, 1 głos sprzeciwu, przy 3 osobach nieobecnych. 

Następnie komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2025-2039, która została przyjęta 11 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się i 3 osobach nieobecnych /informacja w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/ 

 

Ad.7 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

przedstawiła informację o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontach na drogach 

powiatowych w roku 2024 oraz informacje dotyczące przygotowania do sezonu zimowego. 

/informacja w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

poinformowała, że dokonano wykupu nieruchomości – działek gruntu oznaczonych                                

nr geodezyjnym 21/1, położonych w obrębie Miczuły w gminie Banie Mazurskie, w pasie drogi 

powiatowej nr 1819N Miczuły - droga wojewódzka nr 650 – Grodzisko, w wysokości                                 

7 632,89  zł. Dokonano wykupu nieruchomości – działek gruntu oznaczonych nr geodezyjnym 

19/1, położonych w obrębie Pietraszki w gminie Gołdap, w pasie  drogi powiatowej nr 1784N 

w wysokości 6 831,64 zł. Dokonano wykupu nieruchomości – działki gruntu oznaczonej nr 

geodezyjnym 64, położonej w miejscowości Miczuły w gminie Banie Mazurskie,  w pasie  

drogi powiatowej nr 1819N Miczuły - droga wojewódzka nr 650 - Grodzisko – w wysokości 

440,00 zł. Dokonano podziału działki nr 139,1310,1321,1290 Osiedle I w Gołdapi w wysokości 

5 000,00 zł oraz dokonano wyceny działki nr 139,1310,1321,1290 Osiedle I w Gołdapi za 

łączną kwotę 2 200,00 zł. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że zadanie „Remont drogi powiatowej nr 1815N na 

odcinku Juchnajcie – Widgiry” zostało zrealizowane jako zadanie w ramach wydatków 

bieżących. Zadanie uzyskało dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Roboty 

budowlane wykonane zostały przez firmę Przedsiębiorstwo Robót Drogowych w Ełku Sp.              

z o.o. ul. Kolonia 1, 19-300 Ełk za kwotę 4 255 145,81 zł, wartość dofinansowania 3 404 116,64 

zł, wkład własny 851 029,71 zł. Wyremontowano odcinek drogi o długości 7,845 km. Prace 

budowlane polegały na wykonaniu ścinki poboczy, wyrównano i uzupełniono ubytki, 

wykonano nawierzchnię warstwy wiążącej i ścieralnej, wykonano pobocza z kruszywa 

naturalnego, wymieniono oznakowanie pionowe na całym wyremontowanym odcinku. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 
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poinformowała, że wykonawcą przebudowy ulicy Lipowej (4816N), 1-go Maja (4820N), 

Jeziorowej (4808N) w Gołdapi była firma Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

z siedzibą w Gołdapi przy ul. Konstytucji 3 Maja 1A. Wartość robót budowlanych wyniosła  

10 612 889,80 zł. Część wydatków w kwocie 3 399 343,72 zł poniesionych zostało w 2023 

roku. Nadzór inwestorski nad realizacją zadania pełniła firma Nadzory Budowlane Kamil 

Nalewajko z siedzibą w Olecku przy ul. Mariana Szeremety 14. Koszt nadzoru wyniósł                        

75 000,00 zł. W 2023 roku za ww. usługę  dokonano zapłaty w kwocie 23 000,00 zł. W ramach 

realizacji zadania dokonano przebudowy ulicy Lipowej w Gołdapi na odcinku od skrzyżowania 

z ulicą Okrężną do skrzyżowania z ulicą Kolejową. Dokonano również przebudowy ul. 1-Maja 

do skrzyżowania z ulicą Jeziorową. Przebudowano także ulicę Jeziorową o łącznej długości 

trasy 367 m. Zadanie zrealizowane zostało ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład 

Program Inwestycji Strategicznych w wysokości 9 500 000,00 zł oraz środki własne powiatu 

w wysokości 1 187 889,80 zł. Inwestycja zakończona została w styczniu 2024 roku. Firma 

Strabag Spółka z o.o. z siedzibą w Pruszkowie przy ul. Parzniewskiej 10 wykonała 

modernizację nawierzchni, na następujących odcinkach dróg powiatowych: ul. Jaćwieska,                

ul. Partyzantów, ul. Partyzantów (odcinek dodatkowy), ul. Przytorowa, ul. Tatyzy. Źródłami 

finansowania były środki z programu Polski Ład w wysokości 1 924 307,42 zł, oraz środki 

własne powiatu w wysokości 39 271,58 zł. Inwestycja została zakończona i oddana do 

użytkowania w październiku 2024 roku. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że zakończyło się zadanie, które polegało na pełnieniu 

nadzoru inwestorskiego nad inwestycją realizowaną przez przedsiębiorstwo Strabag Spółka                

z o.o. z siedzibą w Pruszkowie przy ul. Parzniewskiej 10. Nadzór pełniony był przez Centrum 

Projektu Izabela Nalewajko, ul. Mariana Szeremety 14, 19-400 Olecko za kwotę 14 500,00 zł. 

Zakończenie zadania miało miejsce wraz z oddaniem do użytku robót budowlanych                                 

w październiku 2024 roku. Kolejnym takim zadaniem było przygotowanie dokumentacji do 

przeprowadzenia postępowania przetargowego pn. Modernizacja ulic: Jaćwieskiej (4807N), 

Partyzantów (4831N), Tatyzy (4844N), Przytorowej (4836N) w Gołdapi. Dokumentacja 

została sporządzona przez firmę Nadzory Budowlane Kamil Nalewajko, ul. Mariana Szeremety 

14, 19-400 Olecko za kwotę 10 000,00 zł. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi 

Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, że na dzień sporządzenia informacji 

przedmiotowe zadanie znajduje się w trakcie realizacji. Wykonawcą zadania jest firma 

Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe Spółka Akcyjna, ul. Przytorowa 24, 16-400 Suwałki. 

Wartość robót budowlanych wynosi  2 427 183,14 zł. Przedmiotem realizacji zadania  

jest modernizacja nawierzchni na następujących odcinkach ulic i dróg powiatowych: ul. 
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Chopina, ul. Sikorskiego, ul. Słoneczna. Nadzór inwestorski dla zadania pn.:Modernizacja  

ulic: Sikorskiego (4842N), Słonecznej (4838N), Chopina (4803N)  pełniony jest przez Nadzory 

Budowlane Kamil Nalewajko, ul. Mariana Szeremety 14, 19-400 Olecko za kwotę  

18 500,00 zł. Zadanie zakończono po 15 listopada 2024 roku. Dokumentacja techniczna  

i kosztorysowa dla zadania pn: Modernizacja ulic: Sikorskiego (4842N), Słonecznej (4838N), 

Chopina (4803N) w Gołdapi została sporządzona przez firmę Nadzory Budowlane Kamil 

Nalewajko, ul. Mariana Szeremety 14, 19-400 Olecko za kwotę 10 000,00 zł. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała,  

że modernizację dróg powiatowych o numerach: 1974N Linowo-Przerośl, 1790N Rudzie - 

granica powiatu, 1892N Dubeninki w kierunku msc. Cisówek wykonała firma Strabag, wartość 

robót budowlanych wyniosła 6 686 438,57 zł. Na wszystkich odcinkach przewidzianych  

do remontu wykonano ścinkę poboczy, na drodze  Dubeninki – Cisówek wykonano dodatkowo  

wyrównanie kruszywem. Na wszystkich odcinkach przewidziano wyrównanie lub uzupełnienie 

ubytków z betonu asfaltowego w różnych ilościach, zależnie od drogi. Na drogach 1790N, 

1892N i 1894N wykonano nawierzchnie KR- 1-2 grubości 4 cm wraz ze skropieniem emulsją 

asfaltową. Na drodze 1974N została wykonana  nawierzchnia warstwy wiążącej KR-3  

o 4 grubości 5 cm. Na wszystkich remontowanych odcinkach wykonano pobocza z kruszywa 

naturalnego, wymieniono oznakowanie pionowe , zamontowano bariery ochronne stalowe na 

drogach nr 1974N i 1790N. Na drodze 1974N przewidziano dodatkowo wykonanie nowych 

zjazdów do przyległych posesji. Zadanie zrealizowano ze środków Rządowego Funduszu 

Polski Ład. Nadzór inwestorski dla zadania pn.:Modernizacja dróg powiatowych o numerach: 

1974N Linowo-Przerośl, 1790N Rudzie - granica powiatu, 1892N Dubeninki w kierunku msc. 

Cisówek pełniony był przez Nadzory Budowlane Kamil Nalewajko. Dokumentacja została 

sporządzona również przez firmę Nadzory Budowlane Kamil Nalewajko. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, że na dzień 

sporządzenia informacji przedmiotowe zadanie znajduje się  w trakcie realizacji. Wykonawcą 

zadania jest firma Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe Spółka Akcyjna. Wartość robót 

budowlanych wynosi  1 735 483,68 zł. Obecnie trwa przygotowanie dokumentacji do złożenia 

wniosku o dofinansowanie z Programu Rozwoju Północno-Wschodnich Obszarów 

Przygranicznych 2024-2030 oraz przeprowadzenia procedury przetargowej, których koszt 

wyniósł  30 750,00 zł. Przedmiotem realizacji zadania jest przebudowa nawierzchni na odcinku 

2,2 km. W ramach przeprowadzonej procedury przetargowej dokonano zakupu samochodu 

ciężarowego wraz z remonterem drogowym oraz koparki-ładowarki. Dostawcą koparko-

ładowarki jest firma Bergerat Monnoyeur Sp. z o.o., za kwotę 628 862,10 zł. Samochód 
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ciężarowy z remonterem drogowym dostarczony zostanie przez Hydrog Zakład Budowy 

Maszyn Export-Import ul. Demokratyczna za kwotę 1 209 409,80 zł. Termin dostarczenia 

maszyn do siedziby Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi wyznaczono na dzień 30 listopada 

2024 roku. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – 

Kisielewska poinformowała, że ponadto w ramach wydatków bieżących remontowych Zarząd 

Dróg Powiatowych w Gołdapi zrealizował remont drogi dla pieszych w ciągu drogi powiatowej 

nr 4802N - ulica Bagienna w Gołdapi. Roboty budowlane wykonane zostały przez firmę 

Transport Ciężarowy Krzysztof Witkowski ul. Wieniawskiego za kwotę 194 770,50 zł, wartość 

dofinansowania wyniósł 155 816,40 zł, a wkład własny 38 954,10 zł. W ramach realizacji 

zadania wyremontowano chodnik o długości około 330 m. Wykonano również remont drogi 

dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 4807N ulica Jaćwieska, 4846N ulica Warsztatowa  

i 4831N ulica Partyzantów w Gołdapi. Roboty budowlane wykonane zostały przez firmę 

Transport Ciężarowy Krzysztof Witkowski za kwotę 494 200,00 zł, wartość dofinansowania -  

395 360,00  zł, wkład własny – 98 840,00 zł. W ramach zadania wyremontowano łącznie  

625 m. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

poinformowała, że zimowe utrzymanie ulic oraz zamiejskich dróg powiatowych realizowane 

będzie głównie siłami będącymi w dyspozycji jednostki. W przypadku obfitych opadów śniegu 

zostaną zadysponowane również obce jednostki z terenu powiatu, z którymi zostaną podpisane 

stosowne umowy. Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi do zimowego utrzymania dróg 

dysponuje następującym sprzętem: samochód ciężarowy STAR z pługiem gumowo-

metalowym i piaskarką, samochód ciężarowy KAMAZ z pługiem gumowo-metalowym                        

z zamontowaną piaskarką, samochód ciężarowy MAN TGS26 z pługiem gumowo-metalowym 

z zamontowaną piaskarką, ciągnik ZETOR Proxima Plus 85 z pługiem do odśnieżania 

chodników i ulic z piaskarką zawieszaną samo-załadowczą. Możliwość doczepienia przyczepy 

do wywozu śniegu oraz zamiatarki, ciągnik NEW Holland z pługiem do odśnieżania ulic oraz 

piaskarką zawieszaną samo-załadowczą, koparko-ładowarka KOMATSU do załadunku 

piaskarek, śniegu, bądź po zamontowaniu pługa – do odśnieżania, równiarka drogowa ze 

standardowym wyposażeniem dwóch pługów do odśnieżania, samochód ciężarowy marki 

VOLVO FM D11 6x4 wywrotka wraz z wyposażeniem, który zgodnie z deklaracją 

Wykonawcy zostanie dostarczony do dnia 30 listopada 2024 roku, koparko-ładowarka CAT – 

zgodnie z deklaracją Wykonawcy zostanie dostarczona do dnia 30 listopada 2024 roku oraz 

ciągnik URSUS C-355 z pługiem do odśnieżania chodników z piaskarką typu Motyl.  

Do likwidacji i łagodzenia skutków śliskości zimowej na drogach Zarząd Dróg Powiatowych  

w Gołdapi stosuje mieszankę piasku z solą oraz piasek siany. Na chwilę obecną Zarząd Dróg 



11 
 

Powiatowych w Gołdapi dysponuje ok. 1 400 t mieszanki piaskowo-solnej. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że zgodnie  

z zarządzeniem numer 46 Ministra Transportu i Gospodarki Morskiej z dnia 25 października 

1994 r. w sprawie zasad odśnieżania i usuwania gołoledzi na drogach publicznych w zimowym 

utrzymaniu dróg obowiązuje 6 standardów. Poszczególnym standardom przypisane  

są minimalne poziomy utrzymania powierzchni jezdni oraz dopuszczalne odstępstwa  

od standardu w warunkach występowania opadów śniegu lub śliskości zimowej, jak również 

dopuszczalny maksymalny czas występowania tych odstępstw. Czynności związane  

z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych w powiecie gołdapskim zgodnie z wypracowaną 

praktyką można przyporządkować do IV, V i VI standardu. O kolejności odśnieżania dróg 

decyduje funkcja drogi w układzie komunikacyjnym oraz natężenie ruchu drogowego. Główne 

ulice w mieście i drogi o największym natężeniu ruchu oraz te, na których odbywa się dowóz 

uczniów do szkół utrzymywane są w pierwszej kolejności. Jezdnie na tych drogach powinny 

być odśnieżone na całej szerokości i posypane na odcinkach decydujących  o możliwości ruchu 

ustalonych przez zarząd dróg (skrzyżowania z innymi drogami, łuki, wniesienia jezdni, zakręty 

i okolice skrzyżowań, miejsca w bezpośrednim sąsiedztwie zbiorników wodnych  

czy na wysokich nasypach). Po ustaniu opadów luźny śnieg może zalegać na drodze  

do 8 godzin, podobnie jak gołoledź i lodowica, a śliskość pośniegowa – do 10 godzin. Na trasie 

dopuszcza się występowanie warstwy zajeżdżonego śniegu i języków śnieżnych. Ewentualne 

zaspy powinny być usunięte w ciągu 8 godzin. Także do 8 godzin dopuszcza się przerwy  

w komunikacji. W następnej kolejności utrzymywane są pozostałe ulice w mieście oraz drogi 

o znaczeniu lokalnym i gminnym. Jezdnie na tych drogach powinny być odśnieżone  

w miejscach zasp na szerokości co najmniej jednego pasa z wykonaniem mijanek i posypane 

na odcinkach decydujących o możliwości ruchu ustalonym przez zarząd dróg. Gołoledź na 

trasie powinna być zlikwidowana do 8 godzin od jej wystąpienia, natomiast śliskość 

pośniegowa jest dopuszczalna. Po ustaniu opadów luźny śnieg może zalegać do 16 godzin.  

Na trasie dopuszcza się występowanie warstwy zajeżdżonego śniegu i tzw. nabojów śnieżnych. 

Ewentualne zaspy powinny być usunięte wciągu 24 godzin. Także do 24 godzin dopuszcza się 

przerwy w komunikacji. W przypadkach skrajnie niekorzystnych warunków atmosferycznych 

i pogodowych (zawiej i zamiecie śnieżne), Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi będzie 

koncentrował wszystkie dostępne środki sprzętowe do zapewnienia przejezdności na głównych 

drogach powiatowych, pełniących istotne funkcje komunikacyjne powiatu. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że zasady 

zwalczania śliskości nie przewidują utrzymania standardu „czarnej nawierzchni”  
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na jakiejkolwiek drodze powiatowej powiatu gołdapskiego. Praca sprzętu, maszyn i środków 

transportowych dysponowanych do zwalczania śliskości dróg w okresie akcji rozpoczyna  

się o godz. 4:00 i kończy się po zlikwidowaniu powstałego zagrożenia dla ruchu na drogach 

powiatowych. Decyzje dotyczące wysłania sprzętu podejmowane będą z uwzględnieniem: 

panujących warunków pogodowych, rozpoznania terenowego sytuacji na drogach (objazd 

dróg), interwencji instytucji państwowych tj.: straż pożarna, policja, pogotowie ratunkowe, 

telefonicznych oraz osobistych interwencji mieszkańców powiatu oraz innych użytkowników 

dróg, popartych objazdem kontrolnym. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, że czynna akcja odśnieżania nie będzie 

prowadzona od zmierzchu do świtu, podczas obfitych opadów oraz podczas zawiei i zamieci 

śnieżnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada zapoznała się informacją o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontach  

na drogach powiatowych w roku 2024 oraz informacje dotyczące przygotowania  

do sezonu zimowego. 

 

Ad.8 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

przedstawiła informacje o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2024  

na obiektach będących w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach 

zewnętrznych i ich wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego /informacja  

w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

poinformowała, że jeżeli chodzi o zadania zrealizowane w 2024 roku przez Zarząd Dróg 

Powiatowych, to tak jak corocznie regulujemy stany prawne i wykupujemy nieruchomości 

pod przyszłe inwestycje i na ten rok wydaliśmy kwotę niespełna, troszeczkę to więcej niż 

20000,00 złotych, ale jeszcze w tym roku zostaną podpisane akty notarialne. Ponadto w 2024 

roku zakończono realizację zadania pod nazwą „Przebudowa ulicy Lipowej, 1 Maja, 

Jeziorowej”. Jest ona ujęta w tym roku z racji tego, że rozliczenie tego zadania było w latach 

23-24. W roku 2024 została wypłacona kwota ponad 7000000,00 złotych dla wykonawcy,                 

a łączna wartość tego zadania to ponad 16000000,00 zł. Kolejne zadanie to „Modernizacja 
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ulic Jaćwieskiej, Partyzantów, Tatyzy i Przytorowej w Gołdapi”. To zadanie było też 

realizowane w tym roku za kwotę niespełna 2000000,00 zł. Ponadto wykonano również 

modernizację ulicy Sikorskiego, Słonecznej i Chopina w Gołdapi za kwotę prawie 2500000,00 

złotych. Powstały tam nowe nawierzchnie bitumiczne, nowe chodniki, tak samo jak na ulicy 

Słonecznej, Chopina, Sikorskiego. Wykonano również odcinki dróg zamiejskich, czyli drogę 

Linowo-Przerośl, Rudzie - granice powiatu, Dubeninki- Cisówek. Powstało tam łącznie ponad 

11 km dróg zamiejskich. Obecnie trwa realizacja dwóch zadań inwestycyjnych: droga od 

znaku Somaniny w kierunku Gołdapi, jest droga prowadząca do miejscowości Mażucie. Jest 

ona obecnie w trakcie realizacji. Okres zakończenia tego zadania to jest 30 listopada tego roku, 

nawierzchnia bitumiczna została położona i zostały też wykonane pobocza, więc zostaje tylko 

i wyłącznie oznakowanie pionowe do wykonania i zadanie będzie zakończone. Trwa również 

realizacja jednego zadania inwestycyjnego w postaci remontu drogi powiatowej 1815N na 

odcinku od miejscowości Juchnajcie do miejscowości Widgiry, o długości prawie 8 km. 

Nawierzchnia bitumiczna została już wykonana, pobocza również są ułożone i w przyszłym 

tygodniu na obydwu tych inwestycjach będą ustawiane znaki pionowe. Wszystkie te 

inwestycje, są  to inwestycje, które były realizowane razem z nadzorem inwestorskim. 

Większość tych inwestycji pozyskała dofinansowanie z Polskiego Ładu. Jedna inwestycja, 

Juchnajcie - Widgiry, to są środki pozyskane od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego                           

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, a odcinek drogi w kierunku Mażuć jest z  Polski 

Wschodniej program na lata 24-30, w ramach działań, do których zostały zakwalifikowane 

powiaty graniczące z obwodem królewieckim, z Ukrainą lub Białorusią. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że jeśli chodzi                         

o przygotowanie do sezonu zimowego, to Zarząd Dróg Powiatowych jak najbardziej jest 

przygotowany do sezonu zimowego. W ubiegłym miesiącu odbyła się kontrola Komisji 

Rewizyjnej, i od tego czasu zaszły zmiany, ponieważ na chwilę obecną materiał jest 

przygotowany do uszorstniania nawierzchni, tego materiału u siebie na placu jest 1400 ton. 

Przygotowano także wszystkie sprzęty do odśnieżania, samochody ciężarowe z ciągnikami. 

Tak więc ten sprzęt jest gotowy i czeka na uruchomienie. W najbliższym tygodniu zostanie 

wydany taki komunikat z informacją, w jaki sposób będą wyglądały dyżury zimowego 

utrzymania dróg, które wchodzą życie od 2 grudnia. Pracownicy będą pracować w dni robocze 

w godzinach 4.00-12.00 i 7.00-15.00, a w niedzielę i w sobotę od godziny 4.00 do 12.00.  

Dyżurni będą odpowiedzialni za utrzymanie sezonu zimowego. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że jeżeli chodzi o porównanie 

właśnie z zakresu inwestycji wykonanych w latach 2023-2024, to  inwestycje: ulica Lipowa, 
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Jeziorowa w Gołdapi, 1 Maja, to środki zostały pozyskane z Polskiego Ładu w wysokości 

9500000,00 zł. Ponadto w ubiegłym roku została wykonana droga Jagiele - Żabin, Babki - 

Żelazki, Boćwiński Młyn, Rudzie - Kowalki, Lisy - Mieczkówka – Kierzki, również                              

z Polskiego Ładu, ulica: Armii Krajowej, Emilii Plater, Kościuszki, Reymonta, Jagoczany - 

Audyniszki również z Polskiego Ładu, wykonano remont mostu w miejscowości Skocze i to 

była dotacja z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że w tym roku wykonano ul. 

Jaćwieska, Partyzantów, Tatyzy, Przytorową, Słoneczną, Sikorskiego, Chopina, drogę 

Linowo-Przerośl, Rudzie - granica powiatu, Dubeninki w kierunku Cisówka, ul. Lipową, 

Jeziorową, a w trakcie realizacji jest odcinek 2,2 km drogi w kierunku Mażuć. Odcinek drogi 

Juchnajcie-Widgiry tożsamy do poprzedniej informacji. Zakupiono sprzęt do modernizacji 

infrastruktury drogowej. W ubiegłym roku wykonano remont chodnika na ulicy Bagiennej 

oraz chodniki na ulicy Jaćwieskiej, Warsztatowej i Partyzantów. W roku 2023 wysokość 

zadań inwestycyjnych, jakie realizował Zarząd Dróg Powiatowych to 19616757,62 zł, z czego 

ponad 17000000,00 to są właśnie dofinansowania, a niespełna 2000000,00 to był wkład 

własny powiatu. Z kolei rok 2024 to już 26944000,99 zł, z czego pozyskano prawie 

20000000,00 złotych dofinansowania. Na jedną z dróg pozyskano dofinansowanie z Gminy 

Banie Mazurskie, jest to droga Juchnajcie-Widgiry i dofinansowanie pozyskano również                    

z Gminy Gołdap. Dwulecie te zamyka się kwotą prawie 50000000,00 zł, tylko i wyłącznie 

przełożonych środków na infrastrukturę drogową, czyli na drogi powiatowe. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Radny Powiatu Pan Piotr Mościński  zapytał czy informacja o systemie pełnionych dyżurów 

ukazała się w lokalnych mediach. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska odpowiedziała, że 

jeszcze nie. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska  

poinformowała, że w przyszłym tygodniu, tydzień przed rozpoczęciem dyżurów zostanie 

przekazana ta informacja zarówno do wszystkich jednostek, również z sąsiednich ościennych 

gmin, do służb mundurowych oraz zostanie zamieszona na stronach internetowych. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że jeżeli 

chodzi o remonty na zasobach na naszej jednostce, czyli w naszym budynku Zarządu Dróg, to 

takowych w tym roku oczywiście nie miało miejsca. 
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński przedstawił 

informacje o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2024 na obiektach 

będących w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach zewnętrznych i ich 

wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego /informacja w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński poinformował,  

że urząd pozyskał na aktywne formy przeciwdziałania bezrobociu środki większe niż w roku 

ubiegłym, wynoszą one 3674000,00, o ile z tak zwanego algorytmu, otrzymano 959000,00 

złotych na początku roku, jest to 27000,00 więcej niż rok wcześniej oraz na Krajowy Fundusz 

Szkoleniowy 124000,00. To pozostała kwota, czyli około 2500000,00 złotych została 

pozyskana przez Urząd w trakcie roku budżetowego. Wnioskowano zarówno o środki  

na program z rezerwy Ministra Pracy na aktywne formy, jak również wnioski składano  

do Europejskiego Funduszu Społecznego na realizację swoich programów. Środki są też 

wyższe w tym roku, niż w ubiegłym o około 800000,00 złotych z uwagi na prowadzenie przez 

urząd projektu pilotażowego do młodych  o wartości 658000,00 złotych. Ten projekt się zaczął                    

w zeszłym roku, ale grono wydatków zostało i zostanie dokonana w tym roku. jeśli chodzi                  

o środki pozyskane na obsługę osób bezrobotnych na urząd, na funkcjonowanie urzędu, też 

one są wyższe niż w roku ubiegłym o 64000,00 i wynoszą 137300,00. To są pieniądze na 

szkolenia pracowników, konkurs wiedzy o rynku pracy, koszty komunikowania się                                

z bezrobotnymi i pracodawcami, na program do wymiany informacji między nami                                 

a ośrodkami pomocy społecznej, a także 95000,00 dotyczy zakupu i wdrożenia infrastruktury 

ograniczającej zużycie energii elektrycznej, czyli instalację fotowoltaiczną. Jeśli chodzi                     

o remonty wykonano remont sali konferencyjnej ze środków finansowych z oszczędności 

programu pilotażowego, naprawę instalacji odgromowej 2500,00 zł. Wynikało to z zaleceń                  

z przeglądu elektrycznego z grudnia zeszłego roku oraz zmiana przepływowego ogrzewacza 

wody 1500,00. Planowany jest także remont jednego pomieszczenia biurowego m.in. 

położenie terrakoty, która została zakupiona wcześniej oraz wymianę części oświetlenia na 

energooszczędne na korytarzach, jak i w pokojach. Ogłoszono również zapytanie ofertowe na 

zakup 13 komputerów, których wartość pewnie będzie oscylowała na pewno 50 parę tysięcy 

złotych. Inwestycja czy zakup na pewno zostanie dokonany do świąt Bożego Narodzenia. No 

i największa inwestycja, czyli zainstalowanie car portów z panelami fotowoltaicznymi, co 

nastąpi od poniedziałku.  
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Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pan Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła informacje o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2024 na 

obiektach będących w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach 

zewnętrznych i ich wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego /informacja  

w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pan Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że informacja została przedstawiona na Zarządzie oraz na posiedzeniu 

Komisji. Nastąpiła jedna zmiana w kwestii samochodu osobowego, którego zakup nastąpi 

jednak w styczniu przyszłego roku. Pozostałe informacje nie zmieniają się. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada zapoznała się informacją o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 

2024 na obiektach będących w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych 

środkach zewnętrznych i ich wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego. 

 

Ad.9a 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu                              

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego na 2025 rok /projekt uchwały w załączeniu- zał. nr 9 do protokołu./ 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że zgodnie z art. 30 ust. 4 ustawy                  

o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych, usuwanie statków lub innych 

obiektów pływających oraz prowadzenie strzeżonego portu lub przystani, należy do zadań 

własnych powiatu. Rada Powiatu zgodnie z art. 31 ust. 1 i 4 cytowanej ustawy, ustala corocznie 

w drodze uchwały, wysokość opłat za usunięcie i przechowywanie obiektów pływających. 

Ustalone przez Radę Powiatu stawki nie mogą być wyższe niż maksymalne, ogłaszane 

corocznie przez ministra właściwego do spraw finansów publicznych. Stawki maksymalne  

na 2025 rok zostały ustalone w obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 23 lipca 2024 r. w 

sprawie maksymalnych opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na rok 2025. Za usunięcie statku lub innego obiektu pływającego z obszaru 
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wodnego powiatu gołdapskiego ustala się opłatę w wysokości: usunięcie roweru wodnego  

lub skutera wodnego - 87 zł, usunięcie poduszkowca-162 zł, usunięcie statku o długości 

kadłuba do 10 m-196 zł, usunięcie statku o długości kadłuba do 20 m - 240 zł, usunięcie statku  

o długości kadłuba powyżej 20 m - 317 zł. Za przechowywanie na terenie strzeżonego portu, 

przystani lub parkingu strzeżonego, statku lub innego obiektu pływającego, usuniętego  

z obszaru wodnego powiatu gołdapskiego, ustala się opłatę za każdą dobę w wysokości: 

przechowywanie roweru wodnego lub skutera wodnego - 31 zł, przechowywanie poduszkowca 

- 55 zł, przechowywanie statku o długości kadłuba do 10 m - 87 zł, przechowywanie statku  

o długości kadłuba do 20 m-162 zł, przechowywanie statku o długości kadłuba powyżej  

20 m - 240 zł 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie                                      

i przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego na 2025 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Paweł Artur Czyż, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof 

Tomasz Kazaniecki, Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś Piotr Mościński, Piotr 

Rant, Grażyna Barbara Senda, Anna Staroszczuk-Luto, Jarosław Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Ad.9b 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wiszniewska przedstawiła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na rok 2025 wysokości opłat za usunięcie pojazdu 

z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu /projekt uchwały w załączeniu- zał. nr 10 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wiszniewska poinformowała,  

że zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. - Prawo o ruchu drogowym rada 

powiatu, corocznie ustala wysokość opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów 

usuniętych z drogi w myśl art. 130a ust. 1 i 2 oraz art. 140ad ust. 7 cyt. ustawy, a także ustala 

wysokość kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu. Ustalone przez 

radę powiatu stawki nie mogą być wyższe niż maksymalne stawki opłat, które ogłaszane  

są na każdy rok kalendarzowy przez ministra właściwego do spraw finansów publicznych  

w drodze obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej ,,Monitor 

Polski". Maksymalne stawki opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym, obowiązujące w 2025 zostały opublikowane w Monitorze Polskim. Ustala  

się stawki za usunięcie pojazdu z drogi na koszt właściciela w wysokości: rower  

lub motorower- 170 zł, motocykl- 330 zł, pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t- 

710 zł, pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 t do 7,5 t- 890 zł, pojazd  

o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 7,5 t do 16 t- 1260 zł, pojazd o dopuszczalnej masie 

całkowitej powyżej 16 t- 1860 zł, pojazd przewożący materiały niebezpieczne- 2260 zł, 

hulajnoga elektryczna lub urządzenie transportu osobistego- 170 zł. Ustala się stawki opłat  

za przechowywanie na parkingu strzeżonym pojazdu usuniętego z drogi na koszt właściciela, 

za każdą dobę w wysokości: rower lub motorower -32 zł, motocykl -43 zł, pojazd  

o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t -60 zł, pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej 

powyżej 3,5 t do 7,5 t -80 zł, pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 7,5 t do 16 t -

115 zł, pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 16 t -200 zł, pojazd przewożący 

materiały niebezpieczne -295 zł, hulajnoga elektryczna lub urządzenie transportu osobistego 

-32 zł 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na rok 2025 wysokości opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych 

w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Paweł Artur Czyż, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof 

Tomasz Kazaniecki, Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś Piotr Mościński, Piotr 

Rant, Grażyna Barbara Senda, Anna Staroszczuk-Luto, Jarosław Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad.9c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2024–2039 /projekt uchwały  

w załączeniu- zał. nr 11 do protokołu./ 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeżeli chodzi o projekt uchwały, 

zostały zaktualizowane głównie dochody, wydatki, przychody, rozchody, deficyt. Ponadto 

wydłuża się okres realizacji przedsięwzięcia w wykazie przedsięwzięć do roku 2028, dotyczy 

zadania pod nazwą 'Z bocianem przez EGO! - utworzenie subregionalnego szlaku 

rowerowego w granicach dróg Powiatu Gołdapskiego' do 2028 roku. Zostały zaktualizowane 

poszczególne limity w ramach projektów unijnych. Szanowni Państwo, plan dochodów  

po zmianach wynosi 82606881,59 zł. Plan wydatków po zmianach wynosi 88949623,69 zł. 

Deficyt budżetu po zmianie wynosi 6342742,10 zł. Przychody budżetu po zmianie wynoszą 

7382742,10 zł. Rozchody 1040000,00. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego 

na lata 2024–2039 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk-Luto, Jarosław Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Artur Czyż 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad.9d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu powiatu w roku 2024 /projekt uchwały w załączeniu- zał. nr 12 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeżeli chodzi o projekt uchwały 

w sprawie zmian budżetu to tutaj wpływ miały następujące zmiany. Decyzje Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego przede wszystkim, uaktualnienie projektów unijnych, jak również 

pozyskane środki na zadania inwestycyjne. I tak pozyskano środki na zakup urządzenia  

do kompresji klatki piersiowej oraz modemu defibrylatora do teletransmisji dla zespołów 

ratownictwa medycznego w GoldMedica Sp. z o.o. Jest to kwota  83000,00 zł. Kolejne zadanie 

jakie jest wprowadzane do budżetu to przygotowanie dokumentacji do realizacji 

przedsięwzięć służących modernizacji energetycznej obiektów Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi. Pozostałe zmiany dotyczą zabezpieczenia środków 

na wydatki oświatowe. Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na Zarządzie  

oraz Komisjach. 
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Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego 

na lata 2024–2039. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Paweł Artur Czyż, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof 

Tomasz Kazaniecki, Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś Piotr Mościński, Piotr 

Rant, Grażyna Barbara Senda, Anna Staroszczuk-Luto, Jarosław Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad.10 

Radny Pan Jarosław Walc poinformował, że ostatnio w Gołdapi miały miejsce dwa wydarzenia, 

które wzbudziły niepokój mieszkańców w kwestii działalności GoldMedici. Pierwsze z nich  

to fakt, że Pani Prezes GoldMedici objęła stanowisko Przewodniczącej Rady Powiatowej                          

w Olecku. Wiele osób obawia się, że pełnienie obu funkcji może negatywnie wpłynąć  

na działalność gołdapskiej firmy, z powodu nadmiaru obowiązków i ryzyka potencjalnych 

konfliktów. Drugie wydarzenie to sytuacja z 2 listopada, kiedy GoldMedica nie zapewniła 

nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej, kierując pacjentów do Giżycka. Pan Starosta wskazał, 

że podobne niedopatrzenie było powodem rozwiązania umowy z poprzednim Prezesem 

GoldMedici. Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że przygotował interpelację do Zarządu 

Powiatu w sprawie funkcjonowania szpitala w Gołdapi. Radny Pan Jarosław Walc powiedział, 

że zwraca się do Zarządu Powiatu jako organu sprawującego nadzór nad GoldMedicą z prośbą 

o pilne przywrócenie oddziału wewnętrznego w gołdapskim szpitalu. Wobec rosnących potrzeb 
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zdrowotnych mieszkańców, starzejącego się społeczeństwa oraz problemów komunikacyjnych, 

jest to kwestia priorytetowa. Gołdap, o charakterze turystycznym, uzdrowiskowym                                       

i administracyjnym, boryka się z ograniczonym dostępem do pełnej opieki szpitalnej. Pacjenci 

zmuszeni są do podróży do odległych miejsc, co utrudnia szybką pomoc medyczną. Radny Pan 

Jarosław Walc w interpelacji poprosił o: analizę potrzeb zdrowotnych powiatu, opracowanie 

planu uruchomienia oddziału wewnętrznego, poszukiwanie źródeł finansowania inwestycji,                                   

w tym dotacji z funduszy unijnych i krajowych, oraz uwzględnienie strategii poprawy 

dostępności usług medycznych w planach rozwoju powiatu. 

 

Radna Pani Grażyna Sedna dodała, że nie przygotowała interpelacji, ale chciałaby dołączyć  

do wypowiedzi Pana Radnego. Radna Pani Grażyna Sedna powiedziała, że wie, że temat 

GoldMedici będzie omawiany na początku przyszłego roku, w styczniu jednak chciałabym 

zwrócić uwagę na problem oczekiwania na wizytę u kardiologa. Radna Pani Grażyna Sedna 

powiedziała, że na początku miesiąca otrzymała skierowanie do poradni kardiologicznej,                         

a termin wizyty zaproponowano na sierpień przyszłego roku, ostatecznie znalazła termin na                  

28 lipca. Radna Pani Grażyna Sedna  zapytała dlaczego czas oczekiwania na wizytę wynosi 

obecnie tyle czasu. Radna Pani Grażyna Sedna dodała, że jest to ważne dla mieszkańców 

powiatu, gdyż tak długa kolejka uniemożliwia szybką pomoc osobom z problemami 

kardiologicznymi.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odniósł się do pierwszego punktu dotyczącego Pani Prezes 

jako Przewodniczącej Rady Powiatowej w Olecku. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że rozmawiał na ten temat z Panią Prezes, która publicznie oświadczyła, że dobro 

GoldMedici jest dla niej najważniejsze i prowadzi działania na rzecz spółki. Starosta Pan 

Krzysztof Kazaniecki dodał, że Pani Prezes kontaktuje się z Narodowym Funduszem Zdrowia 

w sprawie odtworzenia oddziału wewnętrznego. Informacje o tych działaniach są dostępne                     

i planowane na przyszły rok. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że dodatkowo 

starają się pozyskać lekarzy, także spoza kraju, by zapewnić usługi zdrowotne, w tym nocną                

i świąteczną opiekę. 

 

Prezes GoldMedica Pani Emilia Urbanowicz odpowiedziała, że jej prawo do pełnienia obu 

funkcji jest zgodne z prawem. Prezes GoldMedica Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że  nie 

widzi problemu, gdyż potrafi oddzielić kwestie zawodowe od publicznych. Prezes GoldMedica 

Pani Emilia Urbanowicz oświadczyła, że priorytetem dla niej są sprawy GoldMedici                                   
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i zapewnia, że jej obowiązki jako Przewodniczącej Rady nie wpływają na jej pracę. Prezes 

GoldMedica Pani Emilia Urbanowicz dodała, że w lipcu złożyła wniosek o dofinansowanie 

projektu na sprzęt do uruchomienia oddziału wewnętrznego i złożyła poprawki do tego 

projektu. Projekt znajduje się w ocenie. Kolejne wnioski również są w trakcie oceny. 

 

Radny Pan Jarosław Walc podziękował za wyjaśnienia i dodał, że Rada będzie monitorować  

i sprawdzać realizację obietnic dotyczących oddziału wewnętrznego i czeka ona na konkretne 

efekty, a nie tylko słowa. 

 

Prezes GoldMedica Pani Emilia Urbanowicz zapewniła, że jako Przewodnicząca Rady Powiatu 

Oleckiego zdaje sobie sprawę z roli kontrolnej Rady.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że projekt związany z POZ został opracowany, aby 

rozwiązać problem starzejących się lekarzy w POZ. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki  

poinformował, że z Panią Prezes chcą rozwinąć POZ, by ściągać lekarzy do oddziału 

wewnętrznego i umożliwić im dodatkowy zarobek. Złożono wnioski, a rozmowy z NFZ są 

kontynuowane. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant dodał również, że nie dostrzega konfliktu interesów 

między funkcją Pani Prezes, a jej rolą w Radzie Powiatu. 

 

Ad.11 

Zapytania Radnych brak. 

 

Ad 12 

Radny Pan Paweł Czyż odniósł się do wystawy, na której uczestniczył Przewodniczący Rady 

Powiatu i poinformował, że wybory z 1989 roku były krokiem ku demokratyzacji, nie były                     

w pełni wolne. Pierwsze w pełni wolne wybory do Sejmu RP odbyły się dopiero  

26 października 1991 roku. Radny zwrócił uwagę na konieczność jasnego oddzielenia tych 

wydarzeń w publicznych wypowiedziach. Radny Pan Paweł Czyż podziękował za wsparcie 

Ukrainy. Radny Pan Paweł Czyż podziękował kolegom z rady, którzy wsparli wniosek Legionu 

Polskiego dotyczący pomocy Ukrainie, a także wyraził wdzięczność dla wszystkich 

zaangażowanych w tę inicjatywę. Skierował również podziękowania do różnych instytucji                     

i osób, które wspierały zbiórkę dla dzieci z Bukowiny, zebrano około 80 kg darów. Poruszył 
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problemy z drogą 1815N. Radny Pan Paweł Czyż zaapelował o ustawienie znaku ograniczenia 

tonażu, ponieważ droga ta, po zakończeniu remontu, jest już narażona na degradację wskutek 

ruchu ciężkich pojazdów. Podkreślił, że wprowadzenie ograniczeń tonażowych jest kluczowe, 

aby inwestycja nie była szybko zniszczona. Radny Pan Paweł Czyż wyraził obawy dotyczące 

dostępności opieki medycznej i planów Ministerstwa Zdrowia, w tym ewentualnego łączenia 

szpitali, co budzi niepokój o przyszłość lokalnej placówki. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant podziękował za komentarz. Przewodniczący Rady Pan 

Piotr Rant powiedział, że data 4 czerwca 1990 roku jest rzeczywiście ważnym symbolem, który 

oznacza przełomowy moment w historii Polski, czyli początek demokratycznych zmian po 

latach PRL. Wspomnienia i obchody tej rocznicy mają swoje głębokie znaczenie, nie tylko dla 

historyków, ale przede wszystkim dla mieszkańców, którzy pamiętają, jak ważne było to 

wydarzenie dla ich życia i przyszłości kraju. Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant  powiedział, 

że cieszy się, że te obchody są systematycznie organizowane i stanowią okazję do refleksji nad 

dorobkiem tamtych dni oraz nad tym, jak zmieniła się Polska po 1989 roku, natomiast temat 

wyborów z 1990 roku nie jest obecnie przedmiotem dyskusji. Przewodniczący Rady Pan Piotr 

Rant dodał, że nie chciałby prowadzić już dyskusji na ten temat. 

 

Radny Powiatu Pan Jarosław Walc powiedział, że przewodniczący nie może zamykać głosu                   

i jeżeli Radny chce dyskutować, musi udzielić mu głosu. 

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że nie chce dyskutować i chciał wytłumaczyć, że 4 czerwca 

wybory nie były wolne, a pierwsze wolne wybory odbyły się 26 października 1991 roku do 

Sejmu RP I kadencji. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że sesje oglądają również młodzi 

ludzie i warto, żeby wiedzieli, że pierwsze wolne całkowicie wybory w Polsce odbyły się 26 

października 1991 roku. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że zaproszenie wpłynęło pod taką nazwą.  

 

Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że Pan Piotr Bartoszuk, który organizował to wydarzenie 

powiedział wyraźnie, że to jest rocznica częściowo wolnych wyborów. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że Przewodniczący odczytał nazwę wydarzenia, 

w którym uczestniczył. 
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Przewodniczący Pan Piotr Rant powiedział, że wybory 4 czerwca 1990 roku były wyborami 

częściowo wolnymi, jeżeli chodzi o Sejm, część głosów była wolnych, część było zapisanych 

w ramach porozumień, natomiast Senat był wybierany w sposób demokratyczny w całości. 

 

Ad 13. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że zanotował  trzy pytania i zapytał  

czy zachodzi potrzeba rozwijania interpelacji. 

 

Radny Pan Jarosław Walc poprosił o przygotowanie odpowiedzi na interpelację                                          

w spokojniejszym tempie. Radny Pan Jarosław Walc poprosił o staranność, aby odpowiedź  

ta mogła stanowić podstawę dla ewentualnych uwag czy pytań kierowanych do Zarządu  

oraz służyła za punkt wyjścia do ułożenia planu odbudowy oddziału wewnętrznego. Celem jest, 

aby Zarząd Powiatu wraz z zarządem spółki GoldMedica wypracowali realistyczny plan,  

który doprowadzi do odtworzenia tego oddziału. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że jak poinformował Pan Przewodniczący, 

odpowiedź na piśmie zostanie sporządzona. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że jeśli chodzi o temat ograniczenia tonażu na drodze Juchnajcie – Widgiry, to rozmowy  

są prowadzone m.in. z panią dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki dodał, że działa tam firma zajmująca się wywozem, co jest prawdopodobnie 

głównym powodem ograniczeniu tonażu do 8 ton. Warto jednak zauważyć, że 8 ton to obecnie 

bardzo mały ładunek. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że droga od Audyniszek 

w kierunku Mażuć również jest remontowana. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, 

że nie wiadomo, w którym kierunku powinno się kierować ruch, aby uniknąć degradacji tej 

drogi. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeśli wprowadzi się ograniczenie 

tonażu, może się zdarzyć, że właściciel firmy wybierze inną trasę, co spowoduje degradację 

innej drogi, dlatego sytuacja jest skomplikowana i wymagamy analiz, aby znaleźć rozwiązanie, 

ponieważ zamknięcie jednej trasy spowoduje problemy na innej. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że w Baniach Mazurskich funkcjonował POZ, a w spółce GoldMedica 

również on jest. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zachęcił do korzystania z tego typu usług, 

ponieważ nie ma tam obecnie żadnych problemów z kolejkami czy rejestracją. Nasz POZ działa 

płynnie i bez zakłóceń. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że kwestia łączenia szpitali, 

to nie ma ustalonych zasad, które nakazują łączenie szpitali – jest to dobrowolne. Decyzja                                 

o ewentualnym połączeniu z innym podmiotem należy do władz. Starosta Pan Krzysztof 
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Kazaniecki dodał, że otrzymano również informacje o możliwościach rozwoju dla spółek                         

i zespołów szpitalnych w naszym powiecie. Szpitale, które są w dobrej kondycji finansowej – 

tak jak ten w powiecie gołdapskim, który jest na plusie – mają większe możliwości 

inwestycyjne, a środki inwestycyjne będą przeznaczane z większej puli.  

 

Ad 16.  

Radny Pan Piotr Mościński ponowił apel o niekorzystanie z telefonów komórkowych podczas 

obrad, ponieważ jest to źle postrzegane przez mieszkańców. Radny Pan Piotr Mościński 

poinformował, że w dniu 9 listopada odbyły się w Giżycku Ogólnopolskie Zawody Pływackie, 

podczas których Pioruny Gołdapskie zdobyły ponad 50 medali. Radny Pan Piotr Mościński 

złożył serdeczne gratulacje należą się zawodnikom oraz sztabowi trenerskiemu. Radny  

Pan Piotr Mościński poinformował, że w weekend 10–11 listopada ci sami zawodnicy,                                    

w poszerzonym składzie, rywalizowali w Olsztynie podczas Mistrzostw Województwa                          

w Pływaniu, a w dniach 7–10 listopada w Kielcach odbył się Ogólnopolski Turniej Piłkarek 

Ręcznych,  w którym uczestniczyło 16 drużyn. Dziewczęta wygrały cały turniej, pokonując 

między innymi Wisłę Płock oraz Koronę Kielce. Dodatkowo 10 zawodniczek z powiatu 

gołdapskiego zostało powołanych do Kadry Województwa Warmińsko-Mazurskiego i w tym 

czasie wzięły udział w turnieju kadr w Łodzi. Zakończyły się również rozgrywki czwarto 

ligowe drużyny Rominty. Ostatni mecz, wygrany w Dobrym Mieście, zapewnił zespołowi 

czwarte miejsce w tabeli po rundzie jesiennej. Wynik ten składał się z 7 zwycięstw, 4 remisów 

i 4 porażek, co należy uznać za bardzo dobry rezultat. Radny Pan Piotr Mościński powiedział, 

że warto również wspomnieć o nowo powstałej sekcji piłki nożnej dziewcząt, która od września 

zrzesza ponad 20 zawodniczek – to efekt determinacji prezesa klubu. Radny Pan Radny Pan 

Piotr Mościński dodał, że uczeń Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi, Adrian Pigiel, 

perspektywiczny biegacz, starał się o stypendium sportowe. Głosowanie internetowe, będące 

jednym z etapów, zakończyło się 29 listopada.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant zapytał czy w wolnych wnioskach ? 

 

Radny Pan Jarosław Walc chciał zabrać głoś. 

 

Radny Pan Jarosław Walc  odpowiedział, że czuję się wywołany do tablicy stwierdzeniem Pana 

Radnego dotyczącym apelu o niekorzystanie z telefonów komórkowych podczas sesji. Radny 

Pan Jarosław Walc  powiedział, że w tych czasach, w których technologia jest na tyle 
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zaawansowana, że w tym niewielkim urządzeniu, jakim jest smartfon, znajduje się ogromna 

ilość wiedzy i narzędzi niezbędnych do pracy. Radny Pan Jarosław Walc  powiedział,  

że podczas sesji korzysta z telefonu, ponieważ zawiera on informacje, które są mu potrzebne 

do pełnienia funkcji radnego i jest to jego komputer. Radny Pan Jarosław Walc zaznaczył,  

że nie spędzam tego czasu na przeglądaniu mediów społecznościowych  

w celach  rozrywkowych, lecz używa tego narzędzia wyłącznie do pracy. Radny Pan Jarosław 

Walc dodał, że nawet media społecznościowe mogą czasami dostarczać istotnych informacji, 

które mogą być pomocne w dyskusjach, podejmowaniu decyzji czy przekazywaniu informacji 

radnym. 

 

Radny Pan Piotr Mościński odpowiedział, że w swojej wcześniejszej wypowiedzi nie wymienił 

nikogo z imienia ani nazwiska i wspomniał o tej kwestii ogólnie. Radny Pan Piotr Mościński 

podkreślił, że obecnie nie nikt znajduje się w sytuacji kryzysowej ani w stanie wymagającym 

nadzwyczajnych działań i żaden z radnych nie pełni w tej chwili funkcji związanej                                        

z zarządzaniem kryzysowym, jak miało to miejsce w przeszłości, czyli w takich 

okolicznościach rzeczywiście zachodziła potrzeba nieustannej dostępności i szybkiego 

reagowania. Radny Pan Piotr Mościński mimo to uważa, że dwie godziny pracy podczas sesji 

bez aktywnego korzystania z telefonów nie powinny stanowić dla nikogo problemu.  

 

Radny Pan Paweł Czyż poinformował, że pragnie dołączyć do słów Pana Radnego Walca                         

i wyrazić swoje stanowisko w tej sprawie. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że podobnie jak 

inni radni, również korzysta ze smartfona podczas sesji, używa go, ponieważ sprzęt, z którego 

dysponują radni na posiedzeniach, nie działa tak szybko i sprawnie, jak prywatne urządzenia. 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że często poszukuje w nim informacji, które są mu 

niezbędne do podjęcia decyzji lub zajęcia stanowiska w danej sprawie. Radny Pan Paweł Czyż 

poprosił, żeby nie uczyć się  kultury korzystania z telefonów w czasie sesji, bo jeśli mieszkańcy 

mają do radnych pretensje, że szukamy ważnych informacji w trakcie obrad, powinni sami 

zgłaszać swoje zastrzeżenia. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że udzielanie takich uwag sugeruje, 

że radni zajmują się podczas sesji czymś, czym nie powinni, a tak nie jest. 

 

Radny Pan Piotr Mościński odpowiedział, że chciałbym zaznaczyć, że stosowne materiały radni 

otrzymują z kilkudniowym wyprzedzeniem, co pozwala na przygotowanie się tematycznie na 

sesję. Radny Pan Piotr Mościński powiedział, że dostępne urządzenia są pomocne i radni 

mogliby spokojnie przez dwie godziny nie używać innych w trakcie posiedzeń, ponieważ radni 
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otrzymują program obrad oraz inne niezbędne informacje. Radny Pan Piotr Mościński  dodał, 

że jeśli między punktami porządku obrad potrzebuję wsparcia, może to być w formie dostępu 

do sztucznej inteligencji.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant dodał, że chciałby w tej dyskusji wyrazić jeszcze jedną 

uwagę. Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant powiedział, że czasami zdarza się, że w trakcie 

sesji niektórzy radni dokonują wpisów w mediach społecznościowych. Takie działania mogą 

być różnie odbierane przez mieszkańców, dlatego uwagi w tej kwestii są zasadne. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant poinformował, że ostatecznie, to radni decydują,  

czy podczas sesji zamieszczają różne wpisy w mediach społecznościowych, czy nie i jest  

to indywidualna kwestia. 

 

Ad 17.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przedstawił zaproszenie z Domu Kultury w Gołdapi, 

który to Dom Kultury zaprosił radnych powiatu na galę finałową oraz wręczenie nagród                        

w konkursie IV Gołdapskie Biennale Fotografii, które odbędzie się 22 listopada tego roku                          

o godzinie 17.00 w galerii K2 w Gołdapi.  

 

Ad.18 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant podziękował za pracę i zamknął obrady X (10) 

Sesji Rady Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 28 stron kolejno ponumerowanych. 

 

 

                                                                                                      Przewodniczący  

Rady Powiatu w Gołdapi  

 

                                                                                                         Piotr Rant 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska, 22.11.2024 r. 


